

《单词百科:innovations是什么意思?innovations怎么发音?innovations的解释和用法》

英语单词innovations是什么意思?innovations怎么读?innovations怎么发音?简答网为您整理了innovations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



innovations怎么读

innovations的读音:[n 've nz]

innovations的意思

1、n.改革(innovation的名词复数);新观念;新事物;新设施;

innovations的相关词组

1、 technological innovation 工艺革新，技术革新;

2、management innovation 管理创新;管理的创新;管理革新

3、congruent innovation 一致创新;

innovations的双语例句

1、Designers and contractors should be alert to constant innovations in bridge design and construction methods.

设计者和承包商们要注意桥梁设计和施工方法的不断革新.

2、He held a number of patents for his many innovations.

他拥有多项发明的专利权。

3、Fundamentally, it was a conventional bomber, but it had a number of interesting innovations.

从根本上说,那是一架常规轰炸机,但是有许多有意思的创新。

4、The campaigns are part of American-style innovations being pioneered by the new universities.

这些运动是几所新建大学倡导的美式创新的一部分。

5、The engineer has many technical innovations to his credit.

这位工程师有许多项技术革新的成就.

6、At last, it proposes ways of rural financial investment mechanism innovations.

最后提出了农村金融投融资机制创新的途径.

7、Farmers are introducing innovations which increase the productivity.

农民们正引进提高生产力的新方法。

8、Technological innovations have brought innumerable benefits.

技术革新已经带来了无穷的好处.

9、Innovations in technology and business practices led to specialization of function for both labor and management.

技术和经营方式的革新促使劳工和管理人员双方在功能上趋于专门化.

10、One of the most useful innovations in pointing devices is the scroll wheel.

点操作设备上最有用的发明之一是滚轮,滚轮有多种,外形略有差异.

11、We are mindful of the creativity, innovations, and vision of people.

我们不要忘记人的创造力,革新和想象力.

12、He was Inter's training methods and has brought innovations.

他为国米的组织和训练方式带来了革新.

13、Furthermore, the book incorporates a number of important pedagogical innovations.

此外,本书在教学方法上有许多重要革新.

14、Corner losses may be reduced through the use of two relatively untried innovations.

拐角损失可以采取下述两种未经实践的新措施来减少.

15、Technical innovations run into thousands.

技术革新项目数以千计.

以上是简答网为您整理的innovations怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于innovations的用法、innovations的释义、innovations的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/innovations>